
Protokoll från styrelsemöte för Hummelstads vatten- och avloppsförening           

29/8 2018  

Närvarande: Kent Bertilsson, Kent Molin, Bernt Johansson, Carin Skoog, Karl-Åke 

Bäckmark, Anders Degerman 

1. Mötet öppnades 

2. Till mötesordförande valdes Karl-Åke, till mötessekreterare valdes Carin och 

till justeringsman valdes Anders Degerman 

3. Dagordningen godkändes och vi konstaterade att vi kände till föregående 

mötets protokoll 

4. Kåke informerade om att det blivit ett brott på avloppet vid Björkhaga. Det 

borde vara plaströr men det är osäkert om det är det. Ej klart var ledningen 

är sönder. Det ska åtgärdas inom ett par dagar och kommer förmodligen att 

innebära en kostnad för föreningen. 

5. Markbädden jordfräst och igensådd. 

6. Låset är borta på avloppsanläggningen och det är osäkert var alla nycklar 

finns. Kåke införskaffar sex kombinationslås. Larmet funkar inte just nu. 

Sedimentnivån är hög. Kent M kollar det. 

7. Vi beslutade att ej förnya vår försäkring eftersom den inte ersätter oss för 

sånt som kan gå sönder.   Avloppsanläggningen drar mer el nu än förra året. 

Kent M kollar om något är igensatt.   Ekonomin är just nu ca 100 000 kr och 

ca 10 000 kr kommer in under september. 

8.  Nästa möte sammankallar Kåke till när vi vet vad som hänt vid 

ledningsbrottet. 

9. Mötet avslutades 

 

Carin Skoog 

 

 

Justeras:    Anders Degerman 


